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HDZ Grada Ivanca zadovoljan je što se pokreće postupak sanacije i zatvaranje

odlagališta otpada u Jerovcu čime su napokon prihvaćeni višegodišnji apeli i traženja

stranke, koja već dulji niz godina upozorava na nužnost zatvaranja odlagališta

otpada.

- S jedne strane, zadovoljni smo što je Gradsko vijeće donijelo odluku da se kreće u

taj postupak. No, s druge strane, moramo uputiti kritiku na račun izvršne vlasti koja je

imala mogućnost da taj postupak pokrene puno ranije. U startu se trebalo razmišljati

o zdravlju i interesu naših sugrađana umjesto o korištenju situacije oko odlagališta

otpada u dnevno-političke svrhe. No, to ide na dušu aktualne izvršne vlasti, a mi smo

zadovoljni što se na ovaj način ispunjava naše višegodišnje traženje na čemu smo

inzistirali zajedno s građanima - pojasnio je predsjednik ivanečkog HDZ-a i



predsjednik Gradskog vijeća Zdenko Đuras koji je upozorio da ovaj postupak

zahtjeva i hitno rješavanje situacije kamo će se dalje odvoziti otpad.

- U zaključku kojeg je pripremila izvršna vlast na čelu s gradonačelnikom stoji da se

zadužuje Uprava Ivkoma da istraži kuda dalje s otpadom. Mišljenja smo da se

rješenje već trebalo naći kako ne bi došli u situaciju da se odlagalište zatvori, a

nećemo imati rješenje kuda odvoziti otpad. U današnje vrijeme teško je naći

slobodne kapacitete i odlagalište koje je voljno primiti otpad iz drugih jedinica lokalne

samouprave. Nadam se da izvršna vlast nije izgubila previše vremena jer ne

smijemo doći u situaciju da nam se na ulicama i kvartovima dogodi napuljski scenarij

- upozorio je Đuras ističući da se treba potražiti kvalitetno rješenje do početka

funkcioniranja Regionalnog centra za gospodarenje otpadom Piškornica.

HDZ ujedno traži i da novo rješenje odvoza i zbrinjavanja otpada nikako ne utječe na

socijalni status građana, odnosno da ne dođe do povećanja cijene rješavanja

otpada. Također, od Uprave društva traži se da dodatnim svojim angažmanom ne

dođe do eventualne smanjene poslovne aktivnosti tvrtke.
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